

## § 1 Mötets öppnande

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan 1207.

## § 2 Närvarande

Gabriel Andersson (Ordförande)  
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)  
Victor Nilsson (Sekreterare)  
Lovisa Jäberg (Socialt ansvarig och SAMO)  
Björn Bergquist (Masteransvarig)

## § 3 Val av mötets ordförande

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

## § 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Lovisa väljs som mötets justerare tillika rösträknare.  
Björn väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

## § 6 Adjungeringar

*Föreligger ej.*

## § 7 Uppföljning

*Föreligger ej.*

## § 8 Meddelanden

*Föreligger ej.*

## § 9 Diskussionspunkter

- Diskussion om en tavla på Horv i Hubben
  - Vi har inga särskilda invändningar
  - Horv själv är rätt ok med det
  - Vi önskar ett plakat i stil med "Tack för allt du gjort för sektionen" om det blir av.
- Slutdiskussion om incident mellan två IT-teknologer
  - Instiftaren är ångerfull och de båda har inga problem med varandra i efterhand.
  - StyrIT bedömer att en varning inte är behövlig då händelsen bedöms som extraordinär och risken för en eskalation är extremt liten.
- FlashIT önskar ha ett möte med oss och digIT angående molnlagring.
  - Vi undrar vad vi som styrelse kan tillföra på det mötet och frågar efter ett förtydligande.
- Datum för bullkalas med PL
  - Vi föreslår ett par datum för PL på måndag
- Protokoll för ordförandemötet diskuteras.
- Hoodies
  - Ska informeras om på Chalmers.it också
  - Deadline är satt innan läsvecka 6.

## § 10 Runda Bordet

## § 11 Mötets avslutande

*Nu är det slut för idag \*klappklapp\**

*Tack och adjö för idag \*klappklapp\**

*Tänk vad dagen gått fort*

*Tänk så mycket vi gjort*

*Men nu är det slut för idag \*klappklapp\**

Gabriel Andersson avslutar mötet 12:50